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W związku z informacją, iż na kolejnej Sesji Rady Gminy w dniu 30.03.2021 ma być podjęta 

Uchwała w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy na rok 2022 środków 

stanowiących fundusz sołecki zwracam się do Pani Radnej o przedstawienie na najbliższej Sesji Rady 

mojego zapytania. 

Jako osoba pełniąca funkcję Sołtysa we wsi Charbielin i Trzebidza zwracam się z prośbą o informację 

i przedstawieniem symulacji jakie środki mogłoby otrzymać Sołectwo Charbielin jeżeli byłby fundusz 

solecki w gminie Włoszakowice w 2022 roku. 

Dlaczego utworzenie funduszu i wyodrębnienie środków jest zdaniem Gminy niecelowe? 

Proszę również o przedstawienie wyników analizy funkcjonowania funduszu soleckiego (o czym jest 
' 

mowa w uzasadnieniu uchwały w materiałach sesyjnych). 

Z poważaniem, 
Joanna Mularczyk-Czajka 
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